
På Økonomiudvalgets møde 11.12.2023 spurgte 
Kenneth F. Christensen (A) til hvornår de resterende 
træer på Ege Alle fældes 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Spørgsmål 
Kenneth F. Christensen (A) spurgte til hvornår det påtænkes at fælde de 

resterende træer på Ege Alle. 

 

 

Svar 
Vi har ikke på nuværende tidspunkt en præcis dato for fældning og 

rodfræsning af de tre resterende vejtræer på Ege Alle, men vi forventer at 

træerne vil blive fældet snarest muligt i det nye år. 
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